

Notice on Relocation of To Kwa Wan Branch

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) announces that with effect from 30 March 2026, our To Kwa Wan Branch will be relocated to the following address and continue providing banking services:

Existing Address	New Address	Effective Date
Shop Nos. 109 & 120, G/F, Block B, I-Feng Mansions, No. 237A, To Kwa Wan Road, To Kwa Wan, Kowloon Telephone : 2362 0238	Shop A, G/F, No. 22 Pak Tai Street, To Kwa Wan, Kowloon Telephone : 2362 0238	30 March 2026

For details of our branch network, please refer to our website at www.publicbank.com.hk.

For any enquiries, please call the To Kwa Wan Branch at (852) 2362 0238 or Bank’s Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit any of our branches.

Public Bank (Hong Kong) Limited
29 January 2026

有關土瓜灣分行搬遷之通知

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)宣布由2026年3月30日開始，本行土瓜灣分行將搬遷至以下地址及繼續辦理銀行服務:

現時地址	新地址	生效日期
九龍土瓜灣道237A號 益豐大廈B座地下 109號及120號舖 電話 : 2362 0238	九龍土瓜灣 北帝街22號 地下A舖 電話 : 2362 0238	2026年3月30日

請瀏覽本行網站www.publicbank.com.hk查閱本行分行網絡之詳情。

如有任何查詢，請致電土瓜灣分行(852) 2362 0238 或本行的顧客熱線(852) 8107 0818 或親臨本行任何分行。

大眾銀行(香港)有限公司
2026年1月29日